
         Bieruń, 16.01.2022 r. 

Jarosław Mokry  

Radny Rady Miejskiej w Bieruniu        

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Szanowny Panie Burmistrzu, 

 

W związku ze zgłoszeniami mieszkańców, dot. utrzymania czystości na ul. Jacka Soplicy, 

proszę o przekazanie harmonogramu przewidzianych prac na tej ulicy w 2022 roku.  

Z przekazanych informacji wynika, że usługa ta w poprzednim roku nie była wykonywana.  

 

 

 

                Z wyrazami szacunku, 

        

   Dokument podpisano elektronicznym 

                                 podpisem kwalifikowanym Jarosław Mokry 

 

 

 

 

 

Pan 

Krystian Grzesica 

Burmistrz Miasta Bierunia 

 

 

 


